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Vragen: 
 
 
Graag wil ik namens D66 de volgende schriftelijke vragen indienen.  
 
Onderwerp: het mogelijke verlengen van het fietspad Emmeloord-Wellerwaard naar het Kuinderbos, 
iets wat al jarenlang op het fietsverlanglijstje van velen staat – én waar bovendien in een eerder 
stadium (aanleg Wellerwaard en de plannen eromheen) ook concrete plannen voor waren. 
 
Het kabinet wil graag dat meer mensen de fiets nemen, en heeft als doel gesteld dat er in 2027 20% 
meer gefietst wordt dan in 2017. Om dat mogelijk te maken investeert het kabinet samen met de 
provincies in betere fietsvoorzieningen. Hier is een bedrag van 780 miljoen euro voor gereserveerd.  
 
Vragen: 
 
1. Is het college bekend met eventuele financieringsmogelijkheden die dit met zich meebrengt voor 
beoogde fietsinfrastructuur in Noordoostpolder?  
 
Antwoord: 
Ja, het college is bekend met financieringsmogelijkheden voor fietsinfrastructuur.  
 
De circa € 780 miljoen is gekoppeld aan de 7,5 miljard euro aan Rijksgeld voor 
bereikbaarheidsmaatregelen als onderdeel van de versnellingsafspraken woningbouw. Het 
college is bekend met deze middelen. Flevoland heeft versnellingsafspraken gemaakt met 
Lelystad en Almere. De middelen zijn verdeeld tijdens het MIRToverleg van vorig jaar.  
 
Het kabinet stelt ook SPV-subsidie ter beschikking. Hier maakt het college gebruik van en we 
hebben in de afgelopen twee tranches ook subsidie ontvangen die wordt ingezet voor 
verkeersveiligheid in de gemeente, waaronder voor fietsen. 
 
2. Ziet het college mogelijkheden om het doortrekken van het fietspad Emmeloord-Wellerwaard via het 
Friesepad naar het Kuinderbos als project voor te dragen om in aanmerking voor financiering vanuit 
de provincie Flevoland te komen, al dan niet uit de door het kabinet gereserveerde middelen? 
 
Antwoord: 
De raad heeft in het Mobiliteitsplan het volgende vastgesteld: “we onderzoeken de 
mogelijkheid om deze recreatieve verbinding via het Friesepad en Schoterweg te versterken.” 
Op dit moment wordt gekeken op welke manier deze verbinding recreatief kan worden 
versterkt. Dit betekent niet perse een fietspad langs het Friesepad. Het college gaat deze route 
niet inbrengen voor financiering omdat deze niet te koppelen is aan de woningbouwopgave. 
 
3a. Ziet het college andere mogelijkheden om het doortrekken van het fietspad te financieren? 
 
Antwoord: 



Nee, op dit moment ziet het college geen mogelijkheid om een fietspad (deels met subsidie) te 
financieren.  
 
3b. Is het daarbij bereid om buiten de gebaande paden (out of the box) te denken, en samenwerking 
met andere stakeholders te zoeken? (Denk hierbij ook aan publiek-private samenwerking) 
 
Antwoord: 
Het college wil hier naar kijken, maar zit op de lijn om geen financiële middelen aan te boren 
voor een fietspad langs het Friesepad.   
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